
Protokoll fört vid styrelse och funktionärsmöte i SPF Plogen 23-09-07 på 
Åkerbogården. 

 

1.   Mötet öppnat 

Ordförande Staffan Danielsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2.   Närvaro 

Lilly Svensson                          Lars Bergman 

Magnus Carlsson                    Staffan Danielsson 

Björn Johansson                     Hans Flink 

Jan-Åke Andersson                Ann-Britt Flink 

Christer Bremer                     Britt-Marie Andersson 

Birgitta Gunnarsson              Bobo Berggren 

Gunilla Runesson                   Björn Karlsson 

Bo Wigren                               Solveig Hellstrand 

Nils Backer hade anmält förhinder. 

 

3.   Föregående protokoll 

Föregående protokoll rättades till efter tre felskrivningar. Protokollet godkändes och lades till 
handlingarna. 

 

4.   Ekonomi 

Kassören Björn Johansson informerade om det ekonomiska läget. Kontantkassa 1.344,50:- länsf. 
bank 25.146,81:- företagskonto 58.042,00:-. Svårt att få fram en QR-kod från Länsförsäkringar. 

 

5.   Medlemsutveckling 



Hans Flink informerade att vi är 267 stycken medlemmar och 3 stycken på väg in. 

 

6.   Hänt sedan sist 

Vice ordf. Bobo Berggren höll i augustis månadsmöte, det gjorde han med bravur. 2 stycken 
personer från Länsförsäkringar informerade om brott och bedrägerier, det var mycket 
uppskattat. 

 

7.   Månadsmötet den 15 oktober 

Det är Birgitta Gunnarsson grupp som ansvarar för förtäringen. Kalle Bäck håller ett föredrag. 
Ann-Britt Flink och Gunilla Runesson sitter och tar betalt vid entre'n. Gunilla Lind och 
Marie-Louise Sylvan håller i lotteriet. 

 

8.   Månadsmötet 20 oktober i Verkstan Askeby 

Vi provar Verkstan i Askeby på månadsmötet i oktober. Ann-Sofie Nord står för underhållningen. 
Carina Svenssons grupp tar hand om förtäringen. 

 

9.   Äldredagen 9 oktober i Konsert & Kongress 

SPF:s distriktsstyrelse står för ett bord med information. 

 

10.  Bjärby Saloon 

Björn Karlsson informerade om att fredagen den 13 oktober klockan 17.00 är det pubafton på 
Bjärby Saloon. Det kommer finnas anmälningslista och mer information på månadsmötet den 22 
september, finns även på Plogens hemsida. 

 

11.  Modevisning på Åkerbogården 21 september 

Lilly Svensson informerade att det är 50 stycken anmälda. Britt-Marie och Lilly är värdinnor. Det 
kommer att serveras snittar och cider, för endast 100:-. Marietts butik i Tannefors kommer och 
visar höstens mode. Det hela börjar 18.00 i Åkerbogården. 

 



12.  Resegruppen 

Vadsten nya teater kommer att fakturera för mat och teater till kassören Björn Johansson. 
Sedan får var och en swisha till kassören. 

Änglagård på Oskars i Stockholm någon gång i mars 2024. 

Björn Karlsson har varit i kontakt med Vädersta Verken, för ett studiebesök feb-mars 2024. 23 
oktober informationsträff om resor på Viking Line. Konst på hög och Stjärnsunds slott, mycket 
bra både mat och guidning. 37 stycken var det som deltog på resan. 

 

13.  Agora projekt för äldre i Skäggetorp 

Staten har bidragit med 750.000:- till äldre i Skäggetorp, för utflykter mingelgrupper och 
underhållning. 

 

14.  11 september, möte Vuxenskolan helst 3 deltagare 

Vuxenskolan bjuder in till information, vad dom har att erbjuda. Staffan Danielsson och Björn 
Johansson representerar Plogen. Det är ganska  krångligt att söka bidrag hos vuxenskolan, så vi 
har inte gjort det. 

 

15.  Länstyrelsen, enkät grundläggande betaltjänster 

Länstyrelsen har skickat en blankett till föreningen, angående om kontanter, swish och 
betalkort, där man kan lämna synpunkter. 

 

16.  Program månadsmöten våren 2024 

Förslag måste lämnas in innan oktober slut. Förslag som kom upp Carina Glenning, Gudrid 
Hanse'n, Visionärerna, Eva Granlund och ingen underhållning bara tid för samtal och bara 
umgås. 

 

17.  Rapporter 

Jan-Åke Andersson informerade att till tipspromenaden i Linghem kom 26 stycken.Svår 
tipspromenad (mest 9 rätt). Lars Bergman informerade att dom är 15 stycken på boulen. 



Christer Bremer planerar att ha en kurs, hur man kan använda sin telefon. (c:a 4-5 stycken). 
Trafikombudet Bobo Berggren, informerade att han kommer skicka in en skrivelse till 
kommunen. Det är fortfarande väldigt svårt att få tag på en tjänsteman på kommunen. Därför 
tänker Bobo skicka den per post. 

 

18.  Nästa styrelsemöte och fikavärd 

Nästa styrelsemöte torsdag den 12 oktober klockan 14.00 på Åkerbogården. Fikavärd Staffan 
Danielsson. 

 

19.  Mötet avslutas 

Staffan Daielsson avslitade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Vid protokollet 

Solveig Hellstrand. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


